
 
De gemeenteraad van Delft bijeen op 29 juni 2023 

 

Motie: Gezondheidszorg in gevaar 

 

Constaterende dat: 

• Er in Delft sprake is van een groeiend tekort aan huisartsen waardoor de toegang tot de 

gezondheidszorg in het gedrang komt; 

• De bevolking van Delft blijft groeien door de ontwikkeling van nieuwe wijken en de 

ambitie van de TU te groeien naar 40 duizend studenten; 

• Huisartsen in de Delftse wijken als basisvoorziening gezien moeten worden; 

• De gemeente Delft actie moet ondernemen om het huisartsentekort aan te pakken en 

de toegankelijkheid van de gezondheidszorg te waarborgen aangezien niet duidelijk is 

wat de gemeente Delft doet om het groeiende tekort aan huisartsen op te lossen c.q. 

probeert te voorkomen. 

 

Overwegende dat: 

• Door de vergrijzing het aandeel senioren in Delft in de komende decennia toeneemt, 

waardoor de druk op de zorg zal toenemen; 

• Het creëren van gezondheidscentra en huisartsenpraktijken in nieuwe en bestaande 

wijken een effectieve manier zal zijn om de druk op de bestaande huisartsenpraktijken 

te verlichten en de toegankelijkheid van de gezondheidszorg te waarborgen; 

• Startende huisartsen niet kunnen beginnen vanwege financiële haalbaarheid en gebrek 

aan ruimte om een praktijk te beginnen; 

• Ontwikkelaars een belangrijke rol spelen bij de bouw van bestaande en nieuwe wijken 

en verantwoordelijkheid kunnen nemen voor het faciliteren van voorzieningen die 

bijdragen aan de leefbaarheid en het welzijn van de (nieuwe) bewoners 

 

Draagt het college op: 

• Ontwikkelaars te wijzen op de noodzaak van gezondheidscentra en 

huisartsenpraktijken als onderdeel van de leefbaarheidsvoorzieningen; 

• Projectontwikkelaars te stimuleren gezondheidscentra op te nemen in de plannen voor 

nieuwe en bestaande wijken om zo tot een geschikte oplossing te komen voor het 

huisartsentekort; 

• Het opzetten van betaalbare gezondheidscentra en huisartsenpraktijken in Delft te 

vergemakkelijken door hulp te bieden waar mogelijk, bijvoorbeeld door het 

verstrekken van passende stimulansen en te onderzoeken of maatwerk geleverd kan 

worden bij de procedures voor vergunningen; 

• De Raad eind Q1 2024 hierover te informeren.  

 

En gaat over tot de orde van de dag 

 

Sylvia Grobben 

 


